
Titel
Al in oantal jierren wurdt der wurke oan plannen foar it opknappen fan it sintrum fan 
Akkrum. Der is in wurkgroep dy't al fiergeande plannen hat,  Hjir oer is al in pear kear 
mei ynwenners en belanghawwenden sprutsen. We krije no fan inkele minsken út it 
sintrum te hearren dat se net it goeie paad fine kinne om yn te sprekken. Ik bin mei de 
minsken yn oerlis en soe graach witte wolle hoe vaak en op wat foar wize ynwenners 
belutsen binne by it meitsjen fan de plannen. 

1.Kinne we hjir in oersicht fan krije?

de werkgroep Tsjerkebleek (bestaande uit inwoners en ondernemers uit Akkrum) heeft 
concrete plannen gemaakt voor een deel van het centrum van Akkrum. Deze plannen zijn 
in het dorp gepresenteerd en omwonenden en inwoners hebben de gelegenheid gekregen 
op de plannen te reageren. De plannen zijn naar aanleiding van de reacties op 
onderdelen aangepast. Ook hierover is het dorp geinformeerd. De werkgroep heeft het 
plan voor Tsjerkebleek inmiddels overgedragen aan de gemeente. 

De gemeente werkt samen met een vertegenwoordiging uit het dorp nu aan de 
centrumvisie Akkrum. De centrumvisie verbindt de verschillende ontwikkelingen in het 
centrum (bouwstenen) en beschrijft de koers voor de komende jaren. Aan de 
centrumvisie is een investeringsprogramma gekoppeld waarin de verschillende 
onderdelen zijn geraamd. Het project Tsjerkebleek is een van de onderdelen. 

Voor het opstellen van de centrumvisie zijn twee digitale dorpsbijeenkomsten 
georganiseerd. Tijdens die bijeenkomsten was geen rechtstreeks contact mogelijk. Er 
was een mogelijkheid om vragen te stellen via de chat en reacties in te sturen via de 
projectwebsite. Alle reacties zijn na de bijeenkomsten verzameld en zijn input geweest 
voor de visie. 

2. hoe sjocht it ferfolch trajekt der út en wannear krije minsken wer de kâns om op de 
plannen te reagearen?

Antwoord: De conceptvisie is nu zo goed als klaar. Deze wordt begin december eerst 
besproken met de werkgroep uit het dorp en daarna opnieuw aan de bewoners van 
Akkrum voorgelegd. Dat willen we heel graag in een fysieke bijeenkomst doen, zodat we 
ook direct op de vragen en meningen vanuit het dorp kunnen reageren. Deze 
bijeenkomst zal naar alle waarschijnlijkheid half januari plaatsvinden. Na de bijeenkomst 
verwerken we de reacties en wordt de visie ter besluitvorming aan college en raad 
voorgelegd. Daarbij wordt ook duidelijk welke projectonderdelen de hoogste prioriteit 
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krijgen en waar de middelen uit het fonds Vitale Kernen aan besteed zullen worden. 
Besluitvorming in de raad is volgens de LTA gepland in maart. Vanwege de huidige 
lockdown en hoge aantal besmettingen stellen we de dorpsbijeenkomst uit naar januari 
en zal besluitvorming waarschijnlijk een maand vertraging oplopen. 

Het proces in Akkrum verloopt overigens analoog aan het gevolgde proces in Jubbega. 
De raad heeft de aanpak en het projectplan vastgesteld. 

3. Der is troch it buro Triologic in rapport makke oer de beamen op de Tsjerkebleek. Dit 
rapport mei de titel Groeiplaats onderzoek kastanjeboom Akkrum is oan it kolleezje 
oanbean en is ek yn it besit fan in meiwurker oan it projekt Tsjerkebleek. Ik soe dat 
rapport ek wol ynsjen wolle. Kin dat? 

De plannen voor Tsjerkebleek gaan uit van kap van een aantal kastanjebomen waarvan 
uit eerdere inspecties is gebleken dat er sprake was van aantasting door de 
kastanjeziekte. Het rapport is opgesteld om de feitelijke situatie van de bomen in beeld 
te hebben en dit beeld te betrekken bij de besluitvorming over Tsjerkebleek. Het rapport 
is nog niet voorgelegd aan het college. Het rapport wordt betrokken de besluitvorming 
over Tsjerkebleek dat tegelijkertijd of z.s.m. na vaststelling centrumvisie zal zijn. Het 
rapport is onderdeel van een bredere afweging van belangen binnen Tsjerkebleek. We 
stellen voor om het rapport te delen in dat bredere kader, wanneer besluitvorming aan 
de orde is. 


